
Ημερομηνία 06/10/2015
 Αρ. Πρωτ. 27361

Αναρτητέα

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της αριθμ.2015-24ης Συνεδρίασης
του Δημοτικού Συμβουλίου Λεβαδέων

Αριθμός απόφασης : 310

Περίληψη

 
Εξέταση αιτήματος Εμπορικού Συλλόγου Λιβαδειάς.

Λιβαδειά σήμερα 05 Οκτωβρίου 2015 ημ και ώρα 18.00 στην αίθουσα  συνεδριάσεων του Δημοτικού
Συμβουλίου Λεβαδέων – «Παλαιό Δημαρχείο» -Πλ. Εθνικής Αντιστάσεως 1 - συνεδρίασε το Δημοτικό
Συμβούλιο  Λεβαδέων  μετά  την  από  26292/29-09-2015  έγγραφη  πρόσκληση  της  Προέδρου  του
Δημοτικού Συμβουλίου κας Γεωργαντά Ελισάβετ, η οποία δόθηκε σε κάθε Σύμβουλο, σύμφωνα με το
άρθρα   67  του  Ν.3852/2010  <<  Νέα  Αρχιτεκτονική  της  Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωμένης
Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης >>.

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο 33 συμβούλων ήταν παρόντες
27 σύμβουλοι δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ
         

1. Φορτώσης Αθανάσιος 
2.  Νταντούμη Ιωάννα   1.Σπυρόπουλος Δημοσθένης              
3. Δημητρόπουλος Ιωάννης   2.Ρούσσαρης Αριστείδης 
4. Κωτσαδάμ Γεώργιος              3. Γκικόπουλος Σπυρίδων
5. Τόλιας Δημήτριος                                      4.Σωτηρόπουλος Κωνσταντίνος 
6. Ντελίκος Κωνσταντίνος   5.Δελής Παναγιώτης  
7. Διαμαντόπουλος Ανδρέας(απών στο 3ο Θ.Ε.Η.Δ. και στα 1ο, 2ο και 9ο Θ.Η.Δ)            
8. Κοσκοβόλη – Γιαχρίτση Αικατερίνη                              6.Καρκάνας Αλέξανδρος    
9. Κουτούλα Παγώνα(απούσα από 1ο Θ.Ε.Η.Δ έως και 74ο Θ.Η.Δ.)

10. Σαλαπατάρας Στυλιανός
11. Κοσμίδη – Περλεπέ Πανωραία(απούσα από 9ο Θ.Η.Δ έως και 74ο Θ.Η.Δ.)

12. Κυπραίος Χρήστος
13. Γεωργαντά Ελισσάβετ  
14. Καρβούνης Σωτήριος    
15. Καράντζαλης Δημήτριος          Θ.Ε.Η.Δ.:Θέμα Εκτός Ημερήσιας Διάταξης
16. Θεοδωρόπουλος Στυλιανός           Θ.Η.Δ.: Θέμα Ημερήσιας Διάταξης
17. Αλεστάς Αθανάσιος
18. Παπαθανασίου Χρήστος(απών στο 2ο και 3ο Θ.Ε.Η.Δ.)

19. Καπλάνης Κωνσταντίνος
20. Μητάς Αλέξανδρος(απών από το 4ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)

21. Κοτσικώνας Επαμεινώνδας(απών από το 4ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)

22. Αρκουμάνης Πέτρος(απών από το 4ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)

23. Μπράλιος Νικόλαος(απών από το 4ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)

24. Αίσωπος Κωνσταντίνος(απών από το 4ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)

25. Ζιώγας Γεώργιος(απών από το 4ο έως και 8ο Θ.Η.Δ)

26. Σκλάβος Γεώργιος(απών από το 3ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)

27. Παπαϊώαννου Λουκάς(απών από το 3ο έως και 74ο  Θ.Η.Δ.)
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Καθώς  επίσης,  οι  Πρόεδροι  και  οι  εκπρόσωποι  των  Δημοτικών  και  Τοπικών  Κοινοτήτων  του
Καλλικρατικού Δήμου Λεβαδέων:
     
1.Δήμου Νικολίτσα (Λιβαδειάς), 2.Λαζάρου Ιωάννης (Κυριακίου), 3.Φίλων Παναγιώτης (Αγίας Άννας),
4.Σπυρόπουλος  Αθανάσιος  (Αγίου  Βλασίου),  5.Μιχάλη  Γεωργία  (Αγίου  Γεωργίου),  6.Ράπτης
Βασίλειος (Αγίας Τριάδας), 7.Φλώρος Ιωάννης (Ακοντίου), 8.Λύτρας Παναγιώτης (Αλαλκομενών), 9.
Αγγελόπουλος  Κωνσταντίνος  (Ανθοχωρίου), 10.Βρούζας  Θωμάς  (Βασιλικών),  11.Στουρνάρας
Παναγιώτης  (Δαύλειας),  12.Γκικόπουλος  Νικόλαος  (Θουρίου),  13.Τζανόπουλος  Νικόλαος
(Κορώνειας), 14.Μάρκος Γεώργιος (Λαφυστίου), 15.Κουρεντής Αθανάσιος (Μαυρονερίου),
16.Ζησιμόπουλος Αθανάσιος (Παρορίου), 17.Σκούρας Ανδρέας (Προσηλίου), 18.Παπαδά Αγγελική
(Προφήτη Ηλία), 19.Γκικόπουλος Αλέξανδρος (Ρωμέϊκου), 20. Καρανάσος Αθανάσιος (Χαιρώνειας).  

Παρόντος και της προσκληθέντος Δημάρχου κας Πούλου Γιώτας.

Η κα Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.

Εισηγούμενη το  1Ο  θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης,  που χαρακτηρίστηκε σαν κατεπείγον με την
απόλυτη πλειοψηφία των μελών σύμφωνα με το αρ. 67 του Ν. 3852/10, η κα Πρόεδρος έθεσε υπόψη
του  Δημοτικού  Συμβουλίου, το  αίτημα  του  Εμπορικού  Συλλόγου  για  την  πραγματοποίηση  την
31/10/2015 (5.00 έως 12.00 μ.μ.) εκδήλωσης “Λευκής Νύχτας” για τα καταστήματα της Λιβαδειάς.

Ακολούθως, η κα Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Πρόεδρο του Εμπορικού Συλλόγου Λιβαδειάς, κ.
Καλογρηά  Αθανάσιο,  ο  οποίος  εξέφρασε  την  αντίθεση  του  στην  πραγματοποίηση  της
Εμποροπανήγυρης,  σεβόμενος  όμως του γεγονότος  κάλυψης αναγκών του Δήμου  ως προς την
εισπραξιμότητα των εσόδων που προκύπτουν κατά την περίοδο αυτής.
Παράλληλα, ζήτησε την συνδρομή του Δήμου, στο πλαίσιο της ανταποδοτικότητας, η προσπάθεια
αυτή  που  ξεκίνησε  από  το  2014  να  γίνει  θεσμός,  διότι  τονώνει  σημαντικά  τη  ρευστότητα  των
επιχειρήσεων της Λιβαδειάς.
Επισήμανε ότι παρ΄ όλο  που έχουν θεσμοθετηθεί οκτώ Κυριακές, ο Εμπορικός Σύλλογος Λιβαδειάς
έχει δηλώσει ότι την 1/11/2015, ημέρα Κυριακή τα καταστήματα στην πόλη της Λιβαδειάς θα μείνουν
κλειστά,  αντίθετα  με  την  31/10/2015,  από  5.00  έως  και  12.00  μ.μ.  που  τα  καταστήματα  θα
παραμείνουν ανοικτά, ώστε να δοθεί η ευκαιρία στους καταναλωτές να αποκομίσουν τις προσφορές
που θα τους προσφερθούν.

Ο επικεφαλής της παράταξης “Λαϊκή Συσπείρωση”, κ. Κοτσικώνας Επ. έθεσε ερωτήματα προς τον
Πρόεδρο του Εμπορικού Συλλόγου σχετικά με τη διοργάνωση της “Λευκής Νύχτας”, καθώς και αν
υπάρχει η συγκατάθεση του Σωματείου Ιδιωτικών Υπαλλήλων.
Διευκρίνισε  ότι  για  το  συγκεκριμένο  θέμα  τίθεται  το  ερώτημα  αν  ο  Δήμος  Λεβαδέων  είναι
συνδιοργανωτής στην κίνηση του Εμπορικού Συλλόγου.
Τόνισε, ότι με πρόφαση την πραγματοποίηση της εκδήλωσης αυτής και την οικονομική κατάσταση
που υφίστανται όλοι, υποσκάπτεται σκόπιμα  η απελευθέρωση του ωραρίου, όπως συμβαίνει με τα
υπόλοιπα μέτρα που έχουν τεθεί μέσω των μνημονίων, που εξυπηρετούν τις μεγάλες πολυεθνικές
επιχειρήσεις. 
Δήλωσε ότι  δεν συμφωνεί με την πραγματοποίηση της “Λευκής Νύχτας”,  ως θεσμό που πάει να
επεκταθεί τα τελευταία χρόνια, κυρίως στις μεγάλες πόλεις, καθώς με αυτό τον τρόπο πλήττονται τα
εργασιακά δικαιώματα.
Στηρίζει  την αρνητική στάση του Σωματείου Ιδιωτικών Υπαλλήλων για συμμετοχή του σε τέτοιου
είδους εκδηλώσεις. 
Είναι  θετικός στην πραγματοποίηση πολιτιστικών εκδηλώσεων του Εμπορικού Συλλόγου,  με την
αρωγή του Δήμου, αλλά η συγκεκριμένη δεν αποτελεί ικανή πρόταση που τον βρίσκει σύμφωνο.

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ζιώγας Γ. υποστήριξε ότι δεν πρέπει να υπάρξει διαρροή εσόδων εκτός
πόλης  και  γενικότερα  του  Δήμου,  και  θεωρεί  ότι  τέτοιου  είδους  δράσεων  αποτελούν  ευκαιρία
τόνωσης της τοπικής οικονομίας. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Μητάς Αλ. θεωρεί ότι η συγκεκριμένη συνδιοργάνωση είναι προς ωφέλεια
όλων και  θα  πρέπει  να  θεσμοθετηθούν  και  άλλες  τέτοιες  δράσεις,  οι  οποίες  ανά τακτά  χρονικά
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διαστήματα θα προσελκύουν κόσμο στην πόλη της Λιβαδειάς και  από τις γύρω περιοχές και  θα
τονώσουν την τοπική οικονομία.  

Παρόν  στη  συνεδρίαση   ήταν  και  ο  εκπρόσωπος  του  Σωματείου  Ιδιωτικών  Υπαλλήλων,  κ.
Δημητρόπουλος Απόστολος, ο οποίος ανακοίνωσε στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, την από το
2014 αρνητική απόφαση του Σωματείου στην διεύρυνση του ωραρίου και στον θεσμό της “Λευκής
Νύχτας”, καθώς και την στάση του Εμπορικού Συλλόγου να μην θέσει το εν λόγω θέμα υπόψη του.

Η κα  Δήμαρχος,  παίρνοντας  το  λόγο,  εξέφρασε  την  αντίρρηση της  ως  προς  την  ονομασία  της
συγκεκριμένης εκδήλωσης, καθώς σηματοδοτεί προβληματισμούς και δυσχέρειες σε πολλούς τομείς.
Δεν θα ήταν αντίθετη στο να υπάρχει  συνεργασία του Δήμου και  του Εμπορικού Συλλόγου,  στο
πλαίσιο πολιτιστικών εκδηλώσεων, κατά τη διάρκεια της περιόδου της Εμποροπανήγυρης.
Σε  περίπτωση  που  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  αποφασίσει  την  πραγματοποίηση  της  εν  λόγω
εκδήλωσης, θα πρέπει να υπάρξει μια ενδελεχή ματιά ως προς τις οικονομικές δαπάνες, καθώς τα
οικονομικά του Δήμου, σύμφωνα με τον προϋπολογισμό, είναι περιορισμένα.
-Η  συμμετοχή  του  Δήμου  να  είναι  σε  πολύ  επιμέρους  θέματα,  τα  οποία  θα  πρέπει  να  είναι
συγκεκριμένα όπως : 

α) Στήσιμο εξέδρας,
β) Ηχητική κάλυψη,
γ) Προβολή της εκδήλωσης 

                         
Κατόπιν η κα Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο λαμβάνοντας υπόψη του τις διατάξεις των άρθρων 65,67,238 του Ν.3852/10,
κατόπιν διαλογικής συζήτησης και ψηφοφορίας 
          
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Λεβαδέων ψηφίζει θετικά στο αίτημα
του  Εμπορικού  Συλλόγου  Λιβαδειάς  για  συνδιοργάνωση  στις  εκδηλώσεις  ψυχαγωγικού
περιεχομένου,  που  θα  πραγματοποιηθούν  την  31/10/2015,  ημέρα  Σάββατο,  στην  πόλη  της
Λιβαδειάς,  με  τις  διευκρινήσεις  που  τέθηκαν  από την  κα  Δήμαρχο  Λεβαδέων,  σε  ότι  αφορά  τη
συμμετοχή του Δήμου. 

Στην παραπάνω απόφαση ψήφισαν ΚΑΤΑ οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Κοτσικώνας Επ, Αρκουμάνης
Π, Μπράλιος Ν. και Αίσωπος Κ. και ΛΕΥΚΟ ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Παπαθανασίου Χρ.

Η απόφαση πήρε τον αριθμό 310.

Το Δ.Σ. εξουσιοδοτεί  τον κ. Δήμαρχο να υποβάλλει  στον Γενικό Γραμματέα της Αποκεντρωμένης
Διοίκησης Θεσσαλίας – Στερεάς Ελλάδας επικυρωμένο αντίγραφο της απόφασης αυτής πριν από την
υπογραφή  των  επίσημων  πρακτικών  που  θα  γίνει  στην  επόμενη  συνεδρίαση.  Συντάχθηκε  το
πρακτικό και υπογράφεται από εκείνους που πήραν μέρος στη συνεδρίαση αυτή.

Η Πρόεδρος του Δ.Σ.
Γεωργαντά Ελισσάβετ                                

ΤΑ ΜΕΛΗ

1. Φορτώσης Αθανάσιος
2. Νταντούμη Ιωάννα
3. Δημητρόπουλος Ιωάννης                   
4. Κωτσαδάμ Γεώργιος                 
5. Τόλιας Δημήτριος                     
6. Ντελίκος Κωνσταντίνος             
7. Κοσκοβόλη – Γιαχρίτση Αικατερίνη
8. Διαμαντόπουλος Ανδρέας        
9. Σαλαπατάρας Στυλιανός
10. Κοσμίδη – Περλεπέ Πανωραία 
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11. Κυπραίος Χρήστος
12. Καρβούνης Σωτήριος
13. Καράντζαλης Δημήτριος  Πιστό Απόσπασμα
14. Θεοδωρόπουλος Στυλιανός Λιβαδειά  06/10/2015
15. Αλεστάς Αθανάσιος
16. Παπαθανασίου Χρήστος              
17. Καπλάνης Κωνσταντίνος Η Δήμαρχος Λεβαδέων 
18. Μητάς Αλέξανδρος
19. Κοτσικώνας Επαμεινώνδας Πούλου Γιώτα  
20. Αρκουμάνης Πέτρος
21. Μπράλιος Νικόλαος
22. Αίσωπος Κωνσταντίνος 
23. Ζιώγας Γεώργιος
24. Παπαιωάννου Λουκάς
25. Σκλάβος Γεώργιος
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